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Frida Mattsson

Från:
Skickat: den 15 mars 2021 15:37
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Medborgarförslag: Kristinebergs utomhustennisbana

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej!  

Jag har varit i kontakt med Bo Höglund hos er på parkförvaltningen.  

Mitt namn är XX och jag är boende på Kungsholmen och väldigt aktiv som tennisspelare.  

Jag har ett par utmärka förslag som kan pigga upp så här under rådande Pandemi:  

Pandemin har verkar i över 1 år och sannolikt kommer det ta ytterligare 1/2 år innan ljusning syns.  
Det finns en Corona‐vänlig sport som har vuxit i intresse senaste året, där man står cirka 20 meter från varandra. 
Tennis! 

Aspekt1:  
Förra året rustades banan upp. Tyvärr är kvaliteten urusel. Det stängsel som sattes upp har redan börjat vika ihop sig 
på ena långsidan.  
Detta innan att ett år har gått! Frågan är om ni har garantier lämnade av entreprenören som uppenbarligen inte 
gjort sitt jobb ordentligt???  
Den parkbänk som köptes in gick sönder efter ett par månader. Vad för slags kvalitet är det? Den gamla parkbänken 
har hållit många många år. 
Den andra, och mest uppseendeväckande frågan är, varför har entreprenören valt att ha en glipa på ca 15 cm från 
mark till stängsel? Konsekvensen är att alla bollarna rullar ut från planen.  
Vilket på sätt och vis har föranlett ett antal intressanta möten med diverse hundägare under 2020.  
Förslag 1: Anlita någon att avsätta 4‐5h på att mha. spade skyffla upp en vall som minskar glipan till 0 cm. 

Aspekt 2: 
Det finns i dagsläget 1st lampa till tennisbanan (service nyligen genomfört, vilket är jättebra!) Det är bra då det gör 
parken som helhet ljusare.  
Problemet är att den lampa som sitter där alltid har varit för klen för att möjliggöra spel när det skymmer utomhus.  
Dvs. vi har haft 1st lampa igång i flera års tid, helt i onödan :( Andra utomhustennisbanor, t ex. den vid Skanstull har 
4st lampor. Detta skulle även behövas i Kristineberg.  
Förslag: Entreprenör som kan belysning av utomhusarenor sätter in lämplig ljusstyrka till planen.  

Aspekt 3:  
Förra året var det superpopulärt att spela på utomhusbanan och man fick ofta stå i kö 2‐3h för att få plats. Först till 
kvarn har varit principen. Vidare finns det inga bollplank i hela Stockholms innerstad. 
Förslag 3: För att möjliggöra spel när man är ensam, eller väntar på sin tur, sätt upp ett bollplank på västra sidan. 
Kostnad för plank plus asfalt kan inte vara alltför stor.  

Aspekt 4:  
Många som väntar på sin tur när det är bra väder utomhus.  
Förslag 4: Enklare bokningsapp för Stockholms utomhusbanor borde finnas där man bara kan boka 1‐3h framåt åt 
gången och max 1‐2 ggr per dag t ex. eller annat upplägg som funkat på annan ort.  

Aspekt 5:  
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Vinden gör det svårt att spela stundtals och lågt stående sol är ett bekymmer sena eftermiddagar och tidiga 
morgnar.  
Förslag: Sätt en klängerväxt som får täcka gallret som omger tennisbanan. Det skulle skylla mot både vind och lågt 
stående sol. 

Hör gärna av er till mig. Jag har kontakt med ca 10‐15 personer som spelar regelbundet på utomhusbanan i 
Kristineberg redan nu i mars månad 2021, trots det kalla vädet. 

Allt gott! 

Med vänliga hälsningar, 


